

Title (en)

Device for taking over, storing and delivering paper sheets or folded products.

Title (de)

Vorrichtung zur Übernahme, Speicherung und Abgabe von Bogenstücken oder Falzprodukten.

Title (fr)

Dispositif de réception, accumulation et délivrance de feuilles de papier ou produits pliés.

Publication

EP 0511534 A2 19921104 (DE)

Application

EP 92106211 A 19920410

Priority

DE 4114095 A 19910430

Abstract (en)

[origin: JPH05132187A] PURPOSE: To simplify a device and to form an empty storage without occupying a wide space. CONSTITUTION: A flexible steel belt drawn from a feed roll, curved through a guide roller and wound around storage roll is provided as a conveyer. An elastic steel belt 1 has plural U-shaped punches 7 arranged at equal intervals in longitudinal direction at the center thereof, and a tongue 5 to present a gripper function is edged by the respective U-shaped punches. While the steel belt 1 is curved through the guide roller, the tongue 5 is opened while being tangentially protruded for receiving one paper sheet or signature and when straightly guiding the steel belt 1, the tongue can be closed for holding one paper sheet or signature 19 in the state of gripper in contact with the steel belt 1.

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zur Übernahme, Speicherung und Abgabe von Bogenstücken oder Falzprodukten ist ein als Transportvorrichtung ausgebildetes flexibles Stahlband vorgesehen. Das Stahlband (1) ist von einer Vorratsrolle abziehbar, um eine Führungsrolle krümmbar und auf eine Speicherrolle aufziehbar. Das elastische Stahlband weist in seiner Mitte in Längsrichtung gleichmäßig beabstandete U-förmige Ausstanzenungen (7) auf, die jeweils eine, eine Greiferfunktion ausübende Zunge (5) beranden, so daß sich die Zungen, während das Stahlband um die Führungsrolle gekrümmt ist, zur Aufnahme eines Bogenstückes oder Falzproduktes (19) tangential abstehend öffnen und bei linearer Führung des Stahlbandes sich zum greiferartigen Halten eines Bogenstückes oder Falzproduktes an das Stahlband anlegen schließen können. <IMAGE>

IPC 1-7

B65H 29/00; B65H 29/04

IPC 8 full level

B65H 5/28 (2006.01); **B65H 3/08** (2006.01); **B65H 5/08** (2006.01); **B65H 29/00** (2006.01); **B65H 29/04** (2006.01); **B65H 29/51** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 3/0816 (2013.01 - EP US); **B65H 5/085** (2013.01 - EP US); **B65H 29/006** (2013.01 - EP US); **B65H 29/048** (2013.01 - EP US);
B65H 2301/41922 (2013.01 - EP US); **B65H 2404/2311** (2013.01 - EP US); **B65H 2701/1932** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 4114095 C1 19920730; DE 59201500 D1 19950406; EP 0511534 A2 19921104; EP 0511534 A3 19930331; EP 0511534 B1 19950301;
JP H05132187 A 19930528; US 5228670 A 19930720

DOCDB simple family (application)

DE 4114095 A 19910430; DE 59201500 T 19920410; EP 92106211 A 19920410; JP 10413092 A 19920423; US 85038792 A 19920311